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Fra administrasjonen: 

Seniorrådgiver Runa Jakhelln, klinikkleder Neshe Lie og (sak 30/23), hygienesykepleier 

Mildrid Vevelstad (sak 30/23) 

 

 
 

Protokoll fra møte i Arbeidsmiljøutvalget 13.04.2023. Møtet ble holdt ved Det psykologiske 

fakultet og varte fra kl. 12:00 - 15:00.  

Til stede fra Arbeidsmiljøutvalget: 

tillitsvalgt Parat Linda Emdal (leder), rektor Margareth Hagen, fung. universitetsdirektør 

Tore Tungodden, HR-direktør Sonja Irene Dyrkorn, underdirektør Agnethe Erstad Larsen 

(vara) (t.o.m sak 22/23), Jan-Terje Nygaard (settevara) (f.o.m. sak 23/23), fakultetsdirektør 

Alette Gilhus Mykkeltvedt (settevara), universitetets hovedverneombud June Vibecke 

Knudtsen Indrevik, tillitsvalgt Akademikerne Jan Georg Tangenes, tillitsvalgt 

Forskerforbundet Helge Holgersen, tillitsvalgt NTL Jørgen Melve, kontorsjef Bente Nilsen 

Hordvik, seniorrådgiver ingeniør Bente-Lise P. Lillebø, student Oscar dos Santos Kvalsvik 

(settevara), studentombud Karsten Olav Aarestrup 

 

Observatør: 

Hovedverneombud PSYK Anne Marie Kinn Rød 

 

Fakultetsbesøk:  

Dekan Norman Andressen, fung. underdirektør Anne Kristin Lamo Aanstad, 

hovedverneombud Anne Marie Kinn Rød 
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Fakultetsbesøk  
AMU besøkte Det psykologiske fakultet med en befaring på fakultetets nye fasiliteter i 
Christies gate 12. Fakultetet presenterte sitt HMS-arbeid og trakk frem utfordringer knyttet til 
sårbar økonomi, fakultetets spredte beliggenhet, og behov for hensiktsmessig institutt- og 
administrasjonsstruktur. Fakultet arbeider med ny HMS-handlingsplan, og skal i 2023 ha et 
særlig fokus på systematiske HMS-risikovurderinger ved enhetene.  
 
Godkjenning og innkalling av saksliste. 
Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 

19/23 Godkjenning av referat fra møtet 16.02.23 

Sak nr. 2022/18847 

Vedtak: 

Referat fra møtet 16.02.23 ble godkjent. 

  

20/23 Årsplan 2023 – Bedriftshelsetjenester 

Sak nr. 2017/14403 

Kontorsjef Bente Hordvik orienterte om forslag til revidert årsplan for å imøtekomme 

endringene i regelverk for bedriftshelsetjenesten. 

Vedtak: 

Arbeidsmiljøutvalget tar Årsplan 2023 – Bedriftshelsetjenester til orientering og støtter 
forslagene for å imøtekomme endringene i regelverk for bedriftshelsetjenesten. 

 

21/23 Årsrapport 2022 – Strålevern 

Sak nr. 2023/3049 

Seniorrådgiver Bente-Lise Lillebø redegjorde for saken. 

Orienteringssak: 

Arbeidsmiljøutvalget tar saken til orientering. 

 

22/23 Årsrapport 2022 – Helse, miljø og sikkerhet 

Sak nr. 2022/18190 

HR-direktør Sonja Irene Dyrkorn redegjorde for saken. 

Kommentar: 

• AMU merker seg at den økonomiske situasjonen oppleves som krevende ved mange 

enheter og at dette kan påvirke arbeidsmiljøet.  

• Det er behov for prioritering av arbeid knyttet til psykososialt arbeidsmiljø og HMS-

risikovurderinger i tiden fremover. 

Vedtak:  

Arbeidsmiljøutvalget tar Årsrapport 2022–Helse, miljø og sikkerhet til orientering. 

 

23/23 Medarbeidersamtaler ved UIB – status i arbeidet 

Sak nr. 2022/2697 

HR-direktør Sonja Irene Dyrkorn redegjorde for saken. 

Kommentar: 

• Denne type kartlegging er nyttig for å få et bredere grunnlag for å kunne vurdere hva UiB 

kan gjøre for å øke gjennomføringsgraden for medarbeidersamtaler og årsakene til dette.  
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• Det er viktig å ha fokus i arbeidsgiverlinjen. Enkelte enheter har gode erfaringer og vil 

kunne dele disse.  

• Å nå styrets ambisjonsnivå forutsetter meningsfull organisering og reelle og konkrete 

innspill som kan tas i bruk. 

• Relasjon til lønnssamtaler må tydeliggjøres. 

• Formuleringene i de foreslåtte tilleggsspørsmålene må sees nærmere på. 

• Internkontroll knyttet til medarbeidersamtaler fremover må besluttes. 

Drøftingssak: 

AMU støtter foreslåtte prosess og videre arbeid. 

 

24/23 Handlingsplan for helse, miljø og sikkerhet 

Sak nr. 2023/2128 

HR-direktør Sonja Irene Dyrkorn redegjorde for saken.  

Kommentar: 

• Det er ønskelig at arbeidsgivers bruk av BHT kommer tydeligere frem i handlingsplanen. 

• Tiltak i planen er relatert til HMS og krav i internkontrollforskriften, noen tiltak videreføres 

dermed, mens andre er nye.  

• Arbeidsmiljøaspekter blir også ivaretatt og fulgt opp i andre styrende UiB-dokumenter, 

slik det fremkommer i HMS-handlingsplanen. Kartlegging og analyser av UiBs 

kompetansebehov i ny Hovedavtale i staten skal ikke ivaretas i HMS-planen. 

• UiB må beslutte om ARK skal gjennomføres i 2024.  

• Å styrke oversettelse av viktig webinformasjon for ansatte ble foreslått. 

• Det er behov for å presisere formuleringene i noen av delmålene og hovedaktivitetene, 

samt rekkefølgen av disse. Det kom i møtet frem flere forslag, og disse innspillene vil bli 

tatt med i det videre arbeidet.   

Drøftingssak: 

Revidert utkast legges frem til behandling i neste AMU-møtet, etter en innspillsrunde blant 

fakultets- og avdelingsdirektørene og universitetets hovedverneombud. 

 

25/23 Kartlegging hjertestartere ved UiB – orientering  

Sak nr. 2023/3390 

HR-direktør Sonja Irene Dyrkorn redegjorde for saken. 

Kommentar: 

• Det må sendes brev til enhetene om UiBs beslutning om ingen felles anskaffelse av 

hjertestartere ved UiB, samt krav og rutiner for enheter som likevel mener de skal ha 

egne hjertestartere.  

Orienteringssak: 

Arbeidsmiljøutvalget tar saken til orientering. 

 

26/23 Kartlegging av inneklima Odontologen, rapport for utførte og pågående tiltak, 

2014 – 2023  

Sak nr. 2014/9555 

Seniorrådgiver Bente-Lise Lillebø redegjorde for saken. 

Kommentar: 

• Det er viktig at ansatte blir løpende orientert om status i pågående arbeid. 

• Utfordringene knyttet til de fysiske forholdene er grundig vurdert og fulgt opp. Det kan 

være hensiktsmessig å undersøke andre mulige årsaker og ta i bruk komparative data. 

Orienteringssak: 
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Arbeidsmiljøutvalget tar saken til orientering. 

 

27/23 Kartlegging av støy, Bibliotek for kunst og design 

Sak nr. 2023/1378 

Seniorrådgiver Bente-Lise Lillebø redegjorde for saken. 

Orienteringssak: 

Arbeidsmiljøutvalget tar saken til orientering. 

 

28/23 Kartlegging av temperatur – Studieavdelingen 

Sak nr. 2017/454 

Seniorrådgiver Bente-Lise Lillebø redegjorde for saken. 

Orienteringssak: 

Arbeidsmiljøutvalget tar saken til orientering. 

 

29/23 Kartlegging av inneklima magasin, Seksjon for spesialsamlinger, 

Universitetsbiblioteket 

Sak nr. 2014/306 

Seniorrådgiver Bente-Lise Lillebø redegjorde for saken. 

Orienteringssak: 

Arbeidsmiljøutvalget tar saken til orientering. 

 

30/23 HMS-avvik 

Sak nr. 2017/14394 

Seniorrådgiver Bente-Lise Lillebø redegjorde for saken. Vedr. meldte avvik om kritisk lav 

bemanning ved Institutt for klinisk odontologi (IKO) på nyåret er tilbakemelding fra instituttet 

at flere tiltak er iverksatt. Klinikkleder Neshe Lie og hygienesykepleier Mildrid Vevelstad 

redegjorde for hvilke tiltak IKO gjør for å redusere stikk- og kuttskader. 

Kommentar:  

• IKO jobber grundig og systematisk med forebyggende tiltak og har få skader med tanke 

på antall stikk og antall pasienter.   

Orienteringssak 

Arbeidsmiljøutvalget tar saken til orientering. 

 

31/23 AMUs Byggeutvalg – orientering 

Sak nr. 2019/5179 

Underdirektør Agnethe Erstad Larsen redegjorde for saken. 

Orienteringssak: 

Arbeidsmiljøutvalget tar saken til orientering. 

 

32/23 Orienteringssaker 

Sak nr. 2022/18847 

• Universitetets hovedverneombud orienterer  
Den 28 april blir årets 2. verneombudsamling arrangert med tema «Bedre arbeidshverdag», 
og Arbeidstilsynet. Arbeidstilsynet skal fortelle om sitt arbeid og ulike verktøy som de har til 
hjelp i arbeidsmiljøarbeidet. Det har vært 2 møter i HVO-nettverket siden forrige AMU, samt 
skoleringsdag om beredskap og sikkerhet. Årets første Frokostseminar var 20. februar med 
tema organisasjonskultur og medvirkning. Seminaret hadde 300 påmeldte og fikk gode 
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tilbakemeldinger. 25 mai arrangeres det jubileumsseminar for frokostseminarene. UHVO har 
siden sist møte bla. deltatt i paneldebatt på frokostmøte i regi av Arbeidstilsynet, hatt innlegg 
på UiBs 40-timerskurs for verneombud, deltatt på fellesmøter med andre UHVO’er, og 
webinar med Akan-senteret. UHVO har som vanlig deltatt på en rekke møte i utvalg, 
styrings- og arbeidsgrupper.  
 
Eventuelt 

Ingen saker meldt. 
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